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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 16/2014 
Caràcter: ordinària 
Data: 18 de març de 2014 
Horari: 18.31 a 21.10 h 
Lloc: sala del Centre Cívic de Poblenou 
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Juan Carlos Regalado Gallego, vocal de l’AV del Poblenou de la Salut 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Pere Vidal Palet, tècnic de Gestió d’Ecosistemes 
Emilia Gomez Martin, secretària de la Junta Arbitral de Consum 
Loida Martinez Mondejar, tècnica de la OMIC 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Bahoreh Kebbeh Sansireh, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Emila Fernández Romero, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Avantprojecte del Pla Especial de Camins de Sabadell. 
3. Presentació de serveis de l’Oficina Municipal d’Informació al Consumidor i de la Junta 

Arbitral de Consum de Sabadell. 
4. Informació dels consells sectorials.  
5. Comunicacions.  
6. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, del 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Cristian Sánchez, 
declara oberta la sessió.  
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
L’acta de la sessió anterior, del dia 28 de gener i l’acta del ple del dia 17 de febrer,  
s’aproven per unanimitat dels assistents, per votació ordinària. 

 
 
2. Avantprojecte del Pla Especial de Camins de Sabadell 

 
Pren la paraula el Sr. Pere Vidal Palet, tècnic de Gestió d’Ecosistemes. Explica que 
l’objectiu d’aquesta presentació és situar-se en els planells i tenir unes grans directrius 
del projecte.  
 
El terme municipal de Sabadell forma part de l’àmbit metropolità de Barcelona. Està 
format per una part edificada i urbanitzada, i una altra part poc o gens urbanitzada que 
s’anomena sòl no urbanitzable i que preferim ara anomenar espai obert, no rodal ja que 
aquest espai obert no rodeja la ciutat 
 
Hem de proposar la preservació d’aquest espai i hem d’integrar-lo en el conjunt de la 
ciutat. Cada vegada hi ha més utilització de l’espai obert per part dels ciutadans i ens 
cal estructurar i millorar-lo, per fer compatible les funcions de producció agrícola i 
forestal amb les de lleure. Els camins són una de les eines més importants per 
aconseguir-ho, per lligar l’espai urbanitzat amb l’espai obert de la ciutat i amb la resta 
del territori de la rodalia de Sabadell.   
 
Actualment hi ha una estructura de camins que van i vénen i que no tots estan lligats 
entre si, i per aquest motiu estem treballant per un Pla Especial que ens assegurarà la 
titularitat pública o la servitud pública d’una xarxa de camins. Aquesta xarxa que 
proposem estarà formada de camins dins l’àmbit metropolità i permetrà l’accés a tot el 
territori comarcal del Vallès Occidental, amb l’acord de tots els municipis i entitats 
supramunicipals. També s’han definit camins més grans que lliguen amb d’altres de 
menor categoria, sempre en forma de xarxa, i que ens possibiliten itineraris de ronda, 
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dels cursos dels rius i també comunicació amb el mar. Proposem una xarxa que 
incrementa notablement l’oferta actual dels camins (fins a uns 160 km de recorregut 
total dins el terme municipal) i que permetria diversificar la pressió sobre determinats 
àmbits com el riu Ripoll o altres més delicats (torrent de  Colobrers). 
 
S’obre el torn de paraula: 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, pregunta que què vol dir quan exposa que hi haurà 
camins controlats, a què es refereix exactament? Si això significa que s’haurà de 
demanar permís per anar el bosc? 
 
El Sr. Pere comenta que hi ha una necessitat de la població d’accedir a un espai obert i 
per un altre costat  hem d’evitar que es faci un mal ús dels camins, que es produeixin 
furts. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, exposa que no respon a la seva pregunta. Ell vol saber si 
s’haurà de sol·licitar permís per accedir al bosc. 
 
El Sr. Pere comenta que potser no s’ha explicat bé, que quan ha dit controlar feia 
referència a uns espais determinats, no tots els camins en general. Per exemple, limitar 
accessos en espais protegits com poden ser coves, etc. 
 
La Sra. Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants, comenta que en 
una altra localitat ha vist en alguns caminis un doble pas, un pas destinat a la gent que 
camina i l’altre per a la gent que va en bici. Pensa que està molt bé que estigui així 
ordenat perquè s’eviten possibles danys, ja que moltes bicis acostumen a anar massa 
ràpides. 
 
El Sr. Pere comenta que la idea és que sigui un únic pas. No sempre és possible poder 
separar-lo, depèn de molts factors i, a més, es tracta de conservar el medi natural i no 
de destruir-lo. 
 
El Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, comenta que fa senderisme 
des de fa molts anys i que cada cop hi ha més bicis que pensa que alguns vegades  són 
un perill per als vianants, sobretot quan es va de baixada. 
 
El Sr. Francisco Rosa, públic assistent, exposa que està molt bé el fet de separar els 
camins però a més que no sempre és possible, el cost de manteniment és massa alt. 
 
La Sra. Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants, comenta que no 
ho diu per una qüestió d’estètica, sinó perquè pensa que és molt pràctic. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, comenta que el camí que va des 
de la universitat fins al barri de Torre-romeu està ple de vegetació. Sol·licita que es podi 
ja que és un camí molt transitat. 
 
El president li respon que és un camí privat al qual l’Ajuntament de Sabadell no hi pot 
accedir ni fer-se responsable del seu manteniment. 
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3. Presentació de serveis de l’Oficina Municipal d’Informació al Consumidor i de la Junta 
Arbitral de Consum de  Sabadell  
 
Pren la paraula la Sra. Loida Martinez, tència de l’OMIC. Explica que l’OMIC és un 
servei de titularitat pública municipal que acompleix tasques d’informació, orientació i 
assessorament a les persones consumidores. 
 
Ajuda les persones consumidores del municipi a tramitar les seves queixes, 
reclamacions i denúncies i poder, així, garantir la protecció dels seus drets i interessos 
en les relacions de consum amb les empreses. 
 
Les seves funcions són:  

 
• Rebre i tramitar les queixes, reclamacions i denúncies de les persones 

consumidores. 
• Informar, orientar i assessorar les persones consumidores sobre llurs drets i 

deures i les formes d’exercir-los. 
• Gestionar les reclamacions per mitjà de la mediació en matèria de consum. 
• Gestionar les denúncies i acomplir les tasques d’inspecció en matèria de 

consum. 
• Iniciar procediments sancionadors de consum. 
• Fomentar l’arbitratge com a mitjà de resolució dels conflictes de consum entre 

els establiments comercials i les empreses. 
• Educar i formar en consum les persones consumidores. 
• Fer difusió de les organitzacions de persones consumidores i col·laborar-hi. 

 
Durant l’any 2013 va atendre 10.086 ciutadans (de les 7.713 consultes, 2.373 van ser 
queixes, denúncies i reclamacions contra empreses).  
 
Dels 2. 373 expedients incoats, el  27% es van derivar a la Junta Arbitral de Consum, el  
5% es van traslladar als organismes competents i el 15% de les reclamacions es van 
arxivar perquè la persona consumidora va desistir de continuar amb les actuacions.  Pel 
que fa a la resta de reclamacions tramitades amb gestions de mediació per part de 
l’OMIC, 890 casos es van resoldre favorablement per a la part consumidora en un 75%, 
i  un 25% van resultar desfavorables. A data de 31/12/2013 restaven 222 expedients per 
tancar, la majoria incoats durant el darrer trimestre de l’any. 
 
A continuació, pren la paraula la Sra. Emilia Gomez Martin, secretària de la Junta 
Arbitral de Consum. 
 
La Junta Arbitral del Consum (JAC) és una Institució creada perquè les parts en 
conflicte resolguin els seus problemes de manera gratuïta i ràpida, substituint l’actuació 
de Jutges i Tribunals per una activitat  privada subjecte a menys formalitats. 
 
La JAC gestiona els procediments derivats de les reclamacions de consum, realitzant 
tasques mediadores per resoldre els conflictes i, davant la manca d’acord, designant un 
Tribunal Arbitral que dicta la resolució que estimi més justa, en un termini breu de temps 
i sense cap cost per a les parts. 
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El Tribunal Arbitral és tripartit: 1 àrbitre en representació del consumidor, 1 àrbitre 
designat pel sector empresarial i 1 àrbitre designat per l’Administració i que actua com a 
President del Tribunal. 
 
El laude és executiu i d’obligat compliment, té la mateixa  força jurídica que una 
sentència, de manera que les parts han d'acceptar forçosament el resultat i no poden 
recórrer després als Tribunals de Justícia.  
 
Destaquen els 334 expedients (49,50%) del sector de les Telecomunicacions (telèfon 
fix, mòbil, Internet), sobretot per serveis de tarifació addicional i les penalitzacions per 
baixes anticipades. A molta distància, les assegurances, el servei de  Correus i les 
Tintoreries.  
 
S’obre el torn de paraules: 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran, exposa que 
ella va ser usuària de OMIC per un problema amb la companyia de telefonia mòbil i que 
ha quedat molt satisfeta del servei que ha rebut.  
 
El Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, pensa que seria bo que 
aquesta informació la fessin arribar a tots els barris de Sabadell. 
 
La Sra. Loida Martinez Mondejar, tècnica de la OMIC, comenta que no els agrada anar 
a fer xerrades pel barris. Pensa que és millor l’atenció personalitzada, individualitzada 
del problema. Aprofita per donar els correus electrònics i el telèfon als vocals i, alhora, 
els comenta que facin la difusió del servei. 
 
 

4. Informació dels consells sectorials 
 
El president passa al següent punt, ja que no hi ha hagut cap consell sectorial. 
 
 

5. Comunicacions  
 
El president posposa el punt pel següent ple de districte. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
El Sr. Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%), comunica que el 
pròxim dijous 20 de març a les 18h al centre cívic de Torre-romeu tindrà lloc una 
xerrada sobre seguretat ciutadana organitzada pel seu partit.  
 
El Sr. Juan Carlos Regalado Gallego, vocal de l’AV del Poblenou de la Salut, pregunta 
sobre les gestions que està fent l’Ajuntament de Sabadell respecte a Ca n’Alzina. 
També manifesta que els arriba la llum del  focus al barri i que els molesta. A més, es 
pregunten si pot provocar contaminació lumínica. 
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El president li comenta que s’han obert 6 expedients sobre el tema al llarg de l’any i que 
s’està treballant. 
 
La Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants es queixa de la poca 
visibilitat que hi ha el carrer de Sau, a l’eix comercial del barri,  des que s’han posat els 
leds. 
 
El president li comenta que es mirarà perquè si fos així es poden regular. També fa 
saber que des que s’han canviat s’ha reduït un 60% del cost de la factura i, per tant, 
estem parlant d’un estalvi molt gran. 
 
El Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, comenta que el passeig de 
Loja i el passeig de Pedro Martinez fa molt de temps que no tenen llum. Insisteix amb la 
necessitat que se solucioni el tema al més aviat possible. També comunica que hi ha 
una bombeta trencada a la Plaça de Can Piteu. 
 
El president comenta que han robat a tota la ciutat molt diners amb cables i que no 
pensa convertir-se en el banc dels delinqüents. En aquelles zones on siguin 
necessàries, però, es reposaran. Informa que s’està treballant per buscar una solució  
per tal d’evitar més furts. 
 
El Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, diu que el que es fa 
actualment es formigonar els cables per tal d’evitar els furts. També ens fa saber que el 
dissabte passat es va realitzar l’assemblea general de l’AV i es farà arribar la nova 
composició de la junta. 
 
El Sr. Francisco Rosa, públic assistent, comenta que segons ha informat el president 
s’han estalviat tants diners amb el canvi de l’enllumenat demana que s’inverteixin a 
posar al més aviat possible els llums en aquells punts on s’hagin robat i on siguin 
necessaris. 
 
El president afirma que, tan bon punt es pugui, es posarà l’enllumenat que han robat  al 
barri de Torre-romeu, així com al barri de Poblenou. 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran, pregunta com 
està el tema del mur del carrer de Garona.  
 
El Sr. Juan Carlos Regalado Gallego, vocal de l’AV del Poblenou de la Salut, sol·licita 
que es posi al més aviat possible la barana de la plaça de Xavier Sanahuja, ja que han 
tingut més d’un ensurt. 

 
 
I sense més temes a tractar, el president dóna les gràcies als assistents i aixeca la sessió, de 
la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president 
 


